
Mercurii-Orden

Protokoll 
fört vid allmänt Ordensmöte med Mercurii-Orden 

på Sjöfartshuset den 13 november 2024

§ 1 Styrande kapitlets intåg
Det allmänna sammanträdet inleddes med Styrande kapitlets intåg under 
sångkörens framförande av Sveriges flagga.

§ 2 Allmänna Ordensmötets öppnande
Styrande Mästaren, broder Urban Reese hälsade bröderna av alla grader 
välkomna till detta allmänna Ordensmöte, varefter samtliga bröder gav 1:a 
gradens tecken och lösen.

§ 3 Protokoll 
Protokollen publicerade på hemsidan från tidigare loger som godkändes. 

§ 4 Brödrakedjan
Sekreteraren, broder Joakim Sundin rapporterade att ingen länk brustit i vår
Brödrakedja.

§ 5 Inkomna skrivelser
Inga inkomna skrivelser.

§ 6 Hälsningar från icke närvarande bröder
Följande bröder framförde hälsningar från bröder som på grund av förhinder inte
haft möjlighet att närvara:
Johan Koch hälsade från Leif Hjelm som är på väg hem från Spanien.
Daniel von Sydow hälsade från Fredrik von Sydow.
Göran Edin hälsade från Per Hjerpe som är på Sicilien men kommer på nästa 
loge.
Christer Gustafsson hälsar från Benny Strömberg som firar sonen som fyller år.
Anders Rylow hälsar från Lars Frick som är i Spanien och från Curt Rosman 
som är på Galapagosöarna.
Tård Holmgren hälsar från Mino Corsale som är i Spanien och från Gunnar 
Sandelin samt Tobbe Hedberg.
Tård meddelar också att Christer Svensson fått dubbla strokes och är knappt 
kontaktbar.
Gunnar Oldensjö hälsar från Andreas Lindgren som blev pappa lite för tidigt 
och är hemma och tar hand om familjen.
Joakim Sundin hälsar från Thomas Karlsson som troligtvis fick njursten idag.

Styrande Mästaren bad alla att hälsa tillbaka

§7 Framfört till Ordens bästa
Arne Stagnell meddelar att väpnarkåren rekryterat 4 st nya till gruppen.
Johan Koch meddelar att det nu finns ett antal bröder som står redo att driva 
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klubben när den går att använda, Arne Stagnell William Darimont och Göran 
Edin i baren, Paul McKay underhållning, Olle Palmén alkoholen, Simon 
Lindholm mat samt Johan Koch och Lars Brolin.
William Darimont meddelar att 2 st har anmält sig till företagsinitiativet och han
önskar pånytt att ni hör av er till honom om ni vill vara med.
Clas Lindstål kommer att efter mötet ta foton på dom bröder som vill ha nytt till 
matrikeln på hemsidan.
Lennart Åkerlind meddelar att damfesten är 5/4 på Piperska Muren och att 
julgransplundringen får ta paus ett år eftersom vi inte kan vara i lokalen än.
Lennart tog upp önskemålet om att det inte skall vara damer på lucia logen 4/12,
vi röstade och det var 5 som inte ville så damerna får vara med även den här 
gången.
Robert Cselenyi meddelar att skattemålet vi har haft mot oss är nu avklarat och 
dom gick på våran linje.
Joakim Sundin meddelar att det finns kalendrar att hämta för dom som inte fått 
någon än.
Joakim meddelar även att man kommer att få betala 400kr om man avbokar efter
senaste anmälningsdag. Anmälan är bindande och vi måste betala för den maten 
i alla fall.

§8 Håvinsamlingen
Håvinsamlingen vid det allmänna sammanträdet gav 2625 kronor. Håven denna 
gång tillföll damfesten.

§9 Allmänna sammanträdets avslutande och Styrande kapitlets uttåg
Det allmänna mötet avslutades med att de närvarande bröderna gav 1: a gradens 
tecken och lösen. Därefter uttågade Styrande Kapitlet, under sångkörens
framförande av Sveriges flagga.

Vid protokollet Justeras

Joakim Sundin Urban Reese
Sekreterare Styrande Mästare


